
Grundejerforeningen Munkerisparken, Birkerød 
 
Referat af bestyrelsesmøde 2013 – 2 
 
August 28, 2013  hos Max Jensen (58)  
 
Tilstede:    Inger Gottfredsen (2),         Bestyrelsesmedlem 

Vagn Sylvest (36),              Bestyrelsesmedlem 
Thomas Jørgensen (46),    Kasserer 
Ole Krogh Andersen (52),  Bestyrelsesmedlem 
Max Jensen (58),               Formand 
 

Næste møde: Oktober 30, 2013, 19:30    hos Vagn Sylvest (36) 
 

  
 
Bestyrelsen konstituerede sig med  
Max Jensen som formand, valgt ved den extraordinære generalforsamling 2. maj, 2013, 
Inger Gottfredsen som næstformand og 
Thomas Jørgensen som kasserer. 
Inger Gottfredsen vil også fremover være bestyrelsens gartnerkontakt. 
Max Jensen vil varetage kontakten til kommunen. 
Vagn Sylvest er ansvarlig for hjemmesiden. 
Thomas Jørgensen er ansvarlig for mailgruppen "Munkerisparken" i groupcare.dk 
 

I. Godkendelse af dagsordenen og referat fra sidste møde  

Dagsordenen og referatet fra bestyrelsens sidste møde, 3. april 2013, godkendtes.  
 

II. Meddelelser 

Formanden meddelte at Munkerisparken 51 er blevet solgt med forventet indflytning i 
December. Thomas vil udarbejde en velkomst pakke med nyttige informationer.  
 

III. Kommunekontakt 

Formanden fastslog at kommunen nu havde fjernet vejtræerne. Han og samtlige 
bestyrelsesmedlemmer fandt at arbejdet var højst tilfredsstillende udført, og formanden 
vil udtale vor ros overfor kommunen. 
 
Kommunen har tilbudt i denne sommer at skænke 25 træer (Paradisæbler, Malus hybrid 
”Street Parade”, udvokser til højst 7 m) til plantning langs vejene, men på beboernes 
egne grunde, samt for beboernes egen regning. Formanden havde lavet et udkast til 



orientering herom, som bestyrelsen vedtog. Beboerne bedes om tilbagemelding indenfor 
2 uger. Om nødvendigt rationeres til eet træ per husstand. Derudover kan der  trækkes 
lod. Skulle behovet være mindre, overvejer bestyrelsen at plante resterende træer på 
fællesarealet. 
I mellemtiden er en sådan skrivelse med fotos af træerne samt tilbagemeldingsblanket 
blevet uddelt til alle husstande.  
 

IV. Fællesarealer 

Fældning/beskæring af de store træer på fællesarealet blev drøftet. Der var enighed om, 
at det ene af de to store træer mellem nr. 56 og 58 kan fældes (træet længst væk fra 
vejen). Det store, brede træ mellem nr. 64 og 66 bør beskæres kraftigt på undersiden, 
evt. fældes. Inger vil indhente tilbud hos gartneren til fremlæggelse på 
generalforsamlingen. 
 
A propos fældningen af vejtræerne, mente Inger at enkelte - muligvis ældre - træer 
placeret på hjørner burde være blevet fældet. Bestyrelsen vil dog ikke foretage sig 
yderligere i denne sag, med mindre ønsket af de nærmeste ejere. 
 

V. Økonomi 

Thomas meddelte at økonomien tillader en vis plejning af fællesarealets store træer, 
beskæring af buskene, samt evt plantning og plejning af tiloversblevne Malustræer på 
fællesarealet. 
 
 
Mødet startede kl 19:30 og endte 21:00. 
 
  
Referent: Ole Krogh Andersen 13/9 
 


